
 

 
 
Schriftelijke vragen van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp over het 
vervolg van de renovatie/reparatie klokkentoren Opstandingskerk Pasteurstraat. 

 
7 december 2023 

Geacht college,  
 
N.a.v. bezorgde opmerkingen van bewoners hebben wij de volgende vragen voor u: 
 

1. Er is nog steeds geen contact geweest tussen de betreffende afdeling en de bewoners. 
Wordt door u onder communicatie een bericht in het NH-nieuws verstaan? 
Bent u het met ons een dat dit niet de weg is om met bezorgde bewoners te communiceren? 
Zo nee, waarom niet? 

 
2. Er zouden, net als bij het oude postkantoor, beschilderde platen worden opgehangen op de 

afzet hekken rondom de toren. Dit zijn grote vellen geworden met tekst waarbij te weinig 
tayrips zijn gebruikt en alles los was komen te hangen. Een armoedig aangezicht. 
Bent u het met ons eens dat het ophangen van deze grote lappen tekst niets te maken heeft 
met de belofte aan bewoners om de hekken met beschilderde platen te behangen? 
Zo nee, waarom niet? 

 
3. Bewoners hebben ten armoede zelf de lappen tekst vastgemaakt aan de hekken, want die 

waren losgewaaid. 
Bent u het met ons eens dat de gemeente haar belofte moet nakomen en fatsoenlijke platen 
dient te bevestigen en dat niet bewoners worden belast met de ellende van door de 
gemeente slecht bevestigde lappen tekst? 
Zo nee, waarom niet? 

 
4. Gezien het feit dat er nog steeds geen fatsoenlijke communicatie heeft plaatsgevonden 

tussen de omwonenden/bewoners, en de hekken nog steeds blijven staan, bekruipt de 
bewoners toch weer de onzekerheid over de veiligheid van de toren.  
Bent u het hiermee eens en zo nee, waarom niet? 

 
5. Graag zouden de bewoners, zeker de direct omwonenden, concrete antwoorden willen 

hebben over de tijdsduur, veiligheid en voortgang. 
Bent u het hiermee eens en zo nee, waarom niet? 

 
6. Deze gang van zaken werkt het vertrouwen van de bewoners in de gemeente/overheid niet 

echt in de hand. Volgens mij is de gemeente nog steeds een dienstverlenende organisatie, 
echter daar merken deze bewoners weinig van. 
Bent u het met ons eens en zo nee, waarom niet? 
 
S. Hamerslag  
 

 
   
 


